
5.1.2e @rivm.nl]

Sent: Tue 2/16/2021 10:40:01 AM

Subject: RE: laatste opmerkingen op presentatie ter voorbereiding op sessie vanmiddag

Received: Tue 2/16/2021 10:40:03 AM

20210215 presentatie sessie opschaling 1.0.pptx

De powerpoint in combinatie met onderstaande antwoorden in het groen, zou moeten volstaan. Niet waar?
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* Bij ‘achtergrond’ op eerste sheet, is daar al concretere datum te melden als richtmoment waarop operationeel op dit

niveau? Ergens in april? Richtmoment is sterk afhankelijk van de levering van vaccins. Hoe eerder zicht is op hoevee

vaccins, hoe beter we hier op kunnen anticiperen. Het is momenteel onduidelijk hoeveel er op welk moment binnenk

en we graag op alles voorbereid willen zijn. Een exact moment is niet getoetst bij de huisartsen. Maar zij hebben

lheid

omt

aangegeven minimaal 2 weken nodig te hebben. Ziekenhuizen hebben naar eigen zeggen slechts enkele dagen nodig om
te komen tot 500k.

* “Huisartsen blijven groepen met medische indicatie vaccineren (~800K).” In scenario 1: hoe verhoudt 800k per week

zich tot verdere groepen en wat HA nog meer gaan doen? Nu lijkt het daarbij te blijven.
Het is onduidelijk waar de ~800K in scenario 1 zijn gebleven; zitten die in de 2,5 miljoen, of komt het (net als bij de

andere scenario’s) bovenop de 2,5 min? Graag consequent doorvoeren in alle drie de scenario’s. Deze vragen zijn voor dit

moment te gedetailleerd. Het gaat erom hoe 2,5 miljoen prikken weggezet kunnen worden. Bij alleen de GGD maakt de

800k (mensen met een medische indicatie) dus onderdeel uit van de 2,5 miljoen.
+ Dank voor invoegen slide nu zijn ze alleen nog niet ingebed, dwz gerelateerd aan de scenario’s 1/2/3. Zijn
deze stappen uit de slides per definitie nodig of zit er nog verschil per scenario? En voor bij het gesprek morgen: hoe is dit

ontvangen bij de uitvoerende partijen (laatste stand, ook heeft daar naast het RIVM beeld bij). Misschien een

aantal bullets erbij zetten die dat duiden? Komt verder vooral aan op de daadwerkelijke implementatie hiervan en hoe dat

komende weken is voorzien/stand op dit punt (@RIVM; advies inbedden bij 3). De zangedragen verbeterpunten heb

betrekking op alle scenario’s. Immers speelt de GGD bij allemaal een belangrijke functie, waar d.m.v. het onderzoek

oz [E mogelijk een stevige efficientieslag gemaakt kan worden.

Sent: dinsdag 16 februari 2021 11:24

To: FED ILE EET ov. I EEN IEEE rv >

Subject: RE: laatste opmerkingen op presentatie ter voorbereiding op sessie vanmiddag

ben

van

Nee zou ik niet doen. Een extra argumentatie om hier vorm aan te geven kan ook gelegen zijn in dat we kijken naar

scenario’s die overdimensioneren omdat onduidelijk is op wanneer in welke hoeveelheden met welke condities

binnen gaan komen in Q2 en willen op alles voorbereid zijn.

: dinsdag 16 februari 2021 11:21

Aan:
313 rivm.nl>; JIEco ivm.n i>

Onderwerp: RE: laatste opmerkingen op presentatie ter voorbereiding op sessie vanmiddag

Dat is viaBR oecheck: bij zijn contactpersoon. Dat is ongetwijfeld een uitvoerend iemand. Dus ik kan niet

bevestigen dat dit vanuit de hogere regionen komt.

Mogelijk het dan niet noemen?

From: EXEC]
(ES

IKE) JENCKETINNNo civm.n i>
Sent: dinsdag 16 februari 2021 11:20

Subject: RE: laatste opmerkingen op presentatie ter voorbereiding op sessie vanmiddag

Bij slide 2 Wie heeft bij de GGD dit gezegd? De hoogste baas?

van: JEENlcivm.nl>
Verzonden: dinsdag 16 februari 2021 11:17

Aan: EXER] IEERECINHEERETNNNN- iv. >; EXER) GES EKER EXEC© vn 01>
Onderwerp: RE: laatste opmerkingen op presentatie ter voorbereiding op sessie vanmiddag
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Iets later, even tijdens VWS overleg dit doorgevoerd op de slides. Eens mes J ce insteek is hier niet de exacte

cijffermatige inhoud, maar een inschatting. Ik heb nog met een extra sticker benadrukt dat het indicatief is en dat

het meer is om richting te geven aan de discussie. Mochten we hier wel een uitsplitsing wensen dan kunnen we dat

zeker weten doen als de data beschikbaar is.

Aanpassingen:

« Slide 2: GGD heeft aangegeven dat schaling mogelijk is per 1 april 2021, de precieze uitvoeringsdatum met

andere partijen moet nog besproken worden. Hoe eerder de hoeveelheid vaccins, hoe beter we hierop kunnen

anticiperen.

« Slide 13: Toevoeging RIVM: Deze aangedragen verbeterpunten hebben betrekking op alle scenario’s.

Immers speelt de GGD bij allemaal een belangrijke functie, waar d.m.v. dit onderzoek er mogelijk een stevige
efficiéntie slag gemaakt kan worden.

EE zie jij dit verder? Anders everf|EREggpeilen en dit alvast doorsturen?

Gr.

rivm.nl

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Programma Covid-19 vaccinatie

Sent: dinsdag 16 februari 2021 11:09

Subject: RE: laatste opmerkingen op presentatie ter voorbereiding op sessie vanmiddag

BR ik hebben het net doorgelopen. In het groen de opmerkingen die wij gemaakt hebben.

Is het correct EiBEIdat jij de punten tijdens ons gesprek verwerkt hebt?

Sent: dinsdag 16 februari 2021 11:01

Subject: RE: laatste opmerkingen op presentatie ter voorbereiding op sessie vanmiddag

Korte reactie. Misschien helpt dat. Zie rood

Van: < rivm.nl>

Verzonden: dinsdag 16 februari 2021 10:16

rivm.nl>

rivm.nl>

Onderwerp: FW: laatste opmerkingen op presentatie ter voorbereiding op sessie vanmiddag

_

Heb jij ruimte om deze aanpassingen op te pakken nog? Klinkt wel nog even wat uitzoekwerk. Ik bel je even.
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EXEProjectbureau Covid-19 vaccinatie

rivm.n

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Programma Covid-19 vaccinatie

Sent: dinsdag 16 februari 2021 10:07

rivm.nl>

Subject: laatste opmerkingen op presentatie ter voorbereiding op sessie vanmiddag

ICE
Van ons MT hebben we gisteravond laat nog een paar punten over de presentatie meegekregen.

De huidige versie wordt ter voorbereiding naar de deelnemers gestuurd, maar verzoek is wel of we deze punten nog voor

aanvang van de sessie willen verwerken in de presentatie. In de sessie zelf ligt dan dus de juiste versie voor.

Willen jullie bijgevoegde opmerkingen oppakken (graag werken in bijgevoegde versie):

* Bij ‘achtergrond’ op eerste sheet, is daar al concretere datum te melden als richtmoment waarop operationeel op dit

niveau? Ergens in april? Richtmoment is sterk afhankelijk van de levering van vaccins. Hoe eerder zicht is op hoeveelheid

vaccins, hoe beter we hier op kunnen anticiperen. De GGD heeft aangegeven in de eerste week van april gereed te kunnen

zijn voor 450k. Een exact moment is niet getoetst bij de huisartsen. Maar zij hebben aangegeven minimaal 2 weken nodig
te hebben. Ziekenhuizen hebben naar eigen zeggen slechts enkele dagen nodig om te komen tot 500k.

e “Huisartsen blijven groepen met medische indicatie vaccineren (~800K).” In scenario 1: hoe verhoudt 800k per week

zich tot verdere groepen en wat HA nog meer gaan doen? Nu lijkt het daarbij te blijven. Wie weet hier antwoord op?
Het is onduidelijk waar de ~800K in scenario 1 zijn gebleven; zitten die in de 2,5 miljoen, of komt het (net als bij de

andere scenario’s) bovenop de 2,5 min? Graag consequent doorvoeren in alle drie de scenario’s. Hoe komen we aan 800k?

Deze vragen zijn te gedetailleerd. Het gaat erom hoe 2,5 miljoen prikken weggezet kunnen worden. Bij alleen de GGD

maakt de 800k (mensen met een medische indicatie) dus onderdeel uit van de 2,5 miljoen.
* Dank voor invoegen slides

L sis zijn ze alleen nog niet ingebed, dwz gerelateerd aan de scenario’s 1/2/3. Zijn
deze stappen uit de slides per definitie nodig of zit er nog verschil per scenario? Geen idee wa elen. Jij? En voor bij
het gesprek morgen: hoe is dit wat ?ontvangen bij de uitvoerende partijen (laatste stand, co JERE eer daar naast het

RIVM beeld bij). We hebben de scenario’s nog niet expliciet besproken. Misschien een aantal b bij zetten die dat

duiden? Komt verder vooral aan op de daadwerkelijke implementatie hiervan en hoe dat komende weken is voorzien/stand

op dit punt (@RIVM; advies inbedden bij 3)??. De aangedragen verbeterpunten hebben betrekking op alle scenario’s.

Immers speelt de GGD bij allemaal een belangrijke functie, waar dmv het onderzoek van |EXEdus mogelijk een

stevige efficientieslag gemaakt kan worden.

Heel erg bedankt.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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